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Huvudstyrelsemöte 

RSK  

Nr 2024-7 

Datum 240610 

Plats Ålgårdsvägen 17 

Närvarande Leif Kuusela                                               Jenny Löfstrand Bylund                 

Agneta Johansson                                       Stefan Eksberg                                                                                                                                                                  

Maria Martinsson                                       Cai Mellstedt   

Anette Krii                                                 Anita Erixon 

                         

 

 

7.1        Mötets öppnande 

Leif öppnade mötet  

7.2        Dagordning 

Dagordningen godkändes . 

7.3        Protokollsjustering 

Anette Krii utses att justera dagens protokoll 

 

7.4        Föregående mötes protokoll 

• Utbildning om barn med NPF-diagnoser, en ytterligare omgång i höst: KVARSTÅR. Maria har en 

dialog med SISU och Martina Ehnar. Preliminär planering utbildningstillfälle någon gång i nov. 

• Fråga om medlemsregistrets uppbyggnad och möjligheter: KVARSTÅR. På fråga från Stefan fördes 

en diskussion om nuvarande medlemsregister och möjligheter att enkelt göra selekteringar på 

sektionstillhörighet bland registrerade medlemmar för bla medlemsutskick. Det görs en översiktlig 

jämförelse hur andra föreningar kan ha strukturer/lösningar samt nuvarande leverantör Visma 

• Underhåll grusytor Storsjögården: KVARSTÅR: Leif och Stefan söker en träff med FoF för att 

diskutera underhållsavtalen. 

• Uppdatering hemsidan: KVARSTÅR: Påbörjas med nya styrelsen. Leif utformar lite stommar inför en 

diskussion. Diskuterades på mötet. Plattformen Laget.se kan vidareutvecklas enligt styrelsens vision om 

en lättillgänglig sida för den breda allmänheten vid sidan om alla lagsidor. Leif jobbar vidare med 

kontakter mot Laget.se. 

• Övergångsersättningar fotbollsspelare: KVARSTÅR: Bevakas ersättning från Västerås. Stefan 

Eksberg rapporterar att diskussioner pågår gällande utbildningsersättning och solidaritetsersättning för 

Alexander Warneryd för övergång till Norrby IF, IF Elfsborg och Västerås. 

• Träningstider i Viskaforshallen: KLART. Gymnastiken flyttar en träningstid till lilla gymnastikhallen 

torsdagar mellan 19:00 – 20:00. Skåp för idrottsmateriel är ordnat genom vattengympan. 

• Utbildning SISU Motverka sexuella övergrepp: KVARSTÅR. Planeras till oktober 2024 

• Utbildning SISU Utbildning lärgruppsledare: KVARSTÅR. Genomförs i anslutning till 

huvudstyrelsemötet den 12 augusti med Martina Ehnar. 
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7.5        Rapporter 

• Ekonomi: Leif rapporterar. Ackumulerat resultat för hela föreningen per maj är + 497 001 kr. Två 

fasträntekonton om 500 000 kr vardera är tecknade med förfallodag aug 2024 och jan 2025. 

• Uppsägning skötselavtal SE-vallen : Fritids – och folkhälsoförvaltningen har den 24 maj sagt upp 

skötselavtalet för SE-vallen. Gällande avtal löper ut 2024-12-31. Nytt avtal skall förhandlas fram under 

hösten. RSK tar med sig frågorna och vill se en helhetslösning för alla övriga avtal inom skötselområdet.  

• Skrivelse från medlem: En medlem har inlämnat en skrivelse till huvudstyrelsen med fråga om hur 

lottdragningen för supporterlotteriet genomförs. Anita redogör för principerna där dragningsproceduren 

genomförs av Borås Stad genom Fritids- och folkhälsoförvaltningen som också är lotterikontrollant. Vid 

lottdragningen tillämpar FoF ett digitalt verktyg ( länk https://dataverktyg.se/dra-lott ). Detta verktyg 

används för alla föreningslotterier där FoF är lotterikontrollant i Borås Stad. Leif tillställer medlemmen 

huvudstyrelsens svar. 

• Mikael Hedberg går i pension: Mikael går i pension efter 35 år som föreningarnas kontaktperson på 

Fritids och folkhälsoförvaltningen. Leif och Stefan uppvaktar från RSK:s sida on den 19 jun på 

kommunhuset. 

• Ferieungdomar: må den 17/6 startar ungdomarna efter en introduktion av Leif och Jan-Åke Brorsson på 

SE-vallen. Första veckan medverkar de på sommarfotbollsskolan för att sedan arbeta med röjningsarbeten 

på SE-vallen och Viskaforshem. Sista veckan 28 arbetar de vid Storsjögården med div underhåll. 

• Projekt utbyte belysningsarmaturer elljusspår: Stefan rapporterar att utprovning av armaturer pågår. 

Början på juli kommer informationsskyltning att genomföras. Tidplanen står fast med färdigställande 

slutet sep 2024. 

 

.  

 

7.6        Övriga frågor 

……………………. 

 

 

7.7        Nästa möte 

 

Huvudstyrelsemöte Datum Tid Plats 

Nr 2024-5 24-04-15  må 18:00 Kansliet 

Nr 2024-6 24-05-06  må 18:00 Kansliet 

Nr 2024-7 24-06-10  må 18:00 Ålgårdsvägen R-holm 

Nr 2024-8 24-08-12  må 18:00 Kansliet 

Nr 2024-9 24-09-09  må 18:00 Kansliet 

Nr 2024-10 24-10-07  må 18:00 Kansliet 

Nr 2024-11 24-11-04  må 18:00 Kansliet 

Nr 2024-12 24-12-02  må 18:00 Kansliet 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Leif Kuusela    Anette Krii 

https://dataverktyg.se/dra-lott

